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Protokół Nr ORN.0012.4.2.2015 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 13 marca 2015 roku 

 
 

Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 8 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru – Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska, 

 Sołtys Sołectwa Olszewo – Kazimierz Kołodziński, 

 przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński  

otworzył posiedzenie komisji, powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Kontrola jakości przygotowania przetargu na sprzedaż trzech działek w Olszewie. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie (obecnych 8  członków) przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – Kontrola jakości przygotowania przetargu na sprzedaż trzech działek  

w Olszewie. 
 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

poprosił Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku o przedstawienie tematu sprzedaży nieruchomości w Olszewie, kiedy to się działo,  

o jakie działki chodzi. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

poinformował, iż kilka miesięcy temu przedmiotowy temat zgłosił mu Sołtys Olszewa, 

natomiast na poprzednim posiedzeniu Komisja Rewizyjna ujęła go w planie pracy.  

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

wyjaśniła, że takiego przetargu, którego przedmiotem byłaby sprzedaż jednocześnie trzech 

działek nie przeprowadzano. Jednak z wniosku Pana radnego wynika, iż chodzi o sprzedaż 

nieruchomości 46/8 wraz z drogą dojazdową o numerze geodezyjnym 46/9. Zwróciła się  

z zapytaniem do Sołtysa Olszewa, by potwierdził czy o tę transakcję właśnie chodzi. 

 

Sołtys Sołectwa Olszewo – Kazimierz Kołodziński 

odpowiedział, że tak. 
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Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

zreferowała w jaki sposób gmina stała się właścicielem przedmiotowych nieruchomości  

i dlaczego tak się stało. Wyjaśniła, iż w latach 70-tych Państwo Dawidowscy posiadali 

gospodarstwo rolne, które przekazali na Skarb Państwa. Wyłączone z przejęcia zostały budynki, 

które stanowiły i w dalszym ciągu stanowią odrębny od gruntu przedmiot własności. 

Wnioskodawcom przydzielono prawo dożywotniego użytkowania nieruchomości o powierzchni 

0,50 ha, która miała być wydzielona po wykonaniu decyzji o przejęciu gospodarstwa na Skarb 

Państwa. Wydzielenie działki nastąpiło w roku 1980. Dożywotni użytkownicy na mocy ustawy 

o ubezpieczeniu społecznym rolników uzyskali prawo nieodpłatnego nadania działek  

na własność. W wyniku kolejnych podziałów wydzielono działkę zabudowaną budynkami, 

która stanowi własność gminy, natomiast znajdujące się na niej budynki stanowią odrębny  

od gruntu przedmiot własności. Według stanu na koniec 2013 r. budynki stanowiły własność  

11 spadkobierców, na dzień dzisiejszy jest 10 spadkobierców w związku z przekazaniem 

udziałów na rzecz jednego ze spadkobierców. Wobec powyższego można powiedzieć,  

że działka jest zablokowana, pomimo, iż grunt stanowi własność gminy. Decyzją Urzędu 

Rejonowego w Olecku z 1995 roku przekazano nieodpłatnie na własność Pani J. Dawidowskiej 

działki o łącznej powierzchni 0,50 ha. W wyniku kolejnych podziałów powstała działka 46/8  

o powierzchni 0,15 ha, dla której został wydzielony pas gruntu z przeznaczeniem na drogę 

dojazdową zapewniającą dostęp do drogi publicznej. Gmina Olecko nie ubiegała się o to,  

by uzyskać tytuł własności do tych działek. W 2000 roku gmina z mocy prawa stała się 

właścicielem między innymi nieruchomości 46/8 i 46/9. Nabycie własności nieruchomości 

potwierdził Wojewoda w drodze decyzji. W 2011 roku Pan Dawidowski - jeden  

ze spadkobierców nieruchomości wystąpił z wnioskiem o bezprzetargową sprzedaż działki 46/8, 

używając różnych argumentów wiążących się z tym, że kiedyś odebrano im część gruntu  

pod drogę. Gmina tych argumentów nie uwzględniła, ponieważ nie jest to droga gminy, 

ewentualne rozliczenia należałoby uzgadniać z Powiatem. Ponieważ jednak wniosek Pana 

Dawidowskiego wpłynął rozpoznano sytuację, szczególnie pasa o numerze geodezyjnym 46/9, 

który zapewnia dojazd do działki 46/8. Ustalono niezgodność między granicami w terenie  

a dokumentacją w Starostwie Powiatowym. Część budynków, gdzie kiedyś znajdowało się wc 

do świetlicy, które nabył właściciel sąsiedniej posesji wchodziło w nieruchomość 46/9. Zostało  

to uregulowane, granice są uzgodnione, wymierzone tak, że nie zakłóca to niczyjego prawa 

własności. W 2012 roku Burmistrz podjął decyzję o przeznaczeniu nieruchomości 46/8 wraz  

z udziałem wynoszącym ½ części nieruchomości o numerze 46/9 do sprzedaży w drodze 

przetargu nieograniczonego, ponieważ nieurządzona droga dojazdowa musiała zapewnić 

ponadto dojazd do działki stanowiącej własność jednego ze spadkobierców Państwa 

Dawidowskich. Ponadto sprzedając udział w nieruchomości gmina miała na celu 

zminimalizowanie ewentualnych kosztów urządzenia tej drogi. Należy wziąć pod uwagę,  

iż gmina sprzedawała działkę rolniczą, a więc dojazd powinien być zapewniony do działki 

rolniczej, nie musi być utwardzony. Zastanawia się skąd we wniosku Pana radnego znalazła się 

informacja, że koszt wykonania drogi będzie wynosił w granicach od 30 do 50 tysięcy złotych.  

 

Sołtys Sołectwa Olszewo – Kazimierz Kołodziński 

powiedział, że obecnie jest w internecie ogłoszenie na sprzedaż działki rekreacyjnej. Był u niego 

potencjalny nabywca i mówił, że gmina musi zrobić drogę. Ponadto ten człowiek prosił,  

by naświetlić mu jak to załatwić. Ze swojej strony powiedziałem, żeby zgłosił się w tej sprawie  

do Urzędu oraz, że gmina jest właścicielem ½ części tej drogi i jeśli kupi działkę będzie musiał 

ponieść koszty. Tłumaczył, że to nie jest tak, że gmina musi wykonać drogę. Może 

dofinansować, ale z tego co się orientuje będzie to dojazd gruntowy do działki rolnej. 

Oczekiwania nabywcy były takie, że powinna to być droga utwardzona. 

 

 



 3 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

na dzień dzisiejszy jest to nieruchomość rolna, nie objęta planem miejscowym, zatem nie można 

mówić, że stanowi działkę rekreacyjną. Omówiła procedurę sprzedaży nieruchomości 46/8 wraz  

z udziałem wynoszącym ½ części nieruchomości 46/9. Wyjaśniła, że w listopadzie 2012 roku 

nieruchomość została wyceniona, po czym Burmistrz podpisał zarządzenie o przeznaczeniu  

do sprzedaży. Informacja o zarządzeniu była przedstawiona na sesji Rady Miejskiej. 

Przedmiotowe zarządzenie wywieszono na tablicy ogłoszeń, natomiast informacja  

o przeznaczeniu nieruchomości do sprzedaży opublikowano w Biuletynie Informacji Publicznej 

oraz w prasie. W styczniu 2013 roku ogłoszono przetarg. Ogłoszenie o przetargu oprócz tego,  

że zostało wysłane do Sołtysa który otrzymuje wszystkie informacje na temat sprzedaży 

nieruchomości w Olszewie, było wysłane do Sołtysów Sołectw graniczących, a więc Łęgowo, 

Duły, Gordejki i Doliwy. Ma ze sobą całą dokumentację, z którą można się zapoznać. 

Ogłoszenie również wywieszono na tablicy ogłoszeń, opublikowano w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz w prasie. Do przetargu przystąpili Państwo Dawidowscy i Państwo Kołodzińscy 

(syn Sołtysa Olszewa). W wyniku przeprowadzonej licytacji nabywcami nieruchomości za cenę 

ustaloną w przetargu w wysokości 7 050,00 zł plus koszty dokumentacji w kwocie 572,10 zł 

zostali Państwo Dawidowscy. Cena wywoławcza wynosiła 4 749,00 złotych. Informacja  

o wyniku przetargu była przedstawiona na sesji Rady Miejskiej. Procedura sprzedaży 

zakończyła się zawarciem umowy notarialnej. Odnośnie nieruchomości obciążonej dożywotnim 

użytkowaniem wyjaśniła, iż problem polega na tym, że wszyscy spadkobiercy muszą 

jednocześnie złożyć wniosek do Starostwa Powiatowego o nadanie na własność, gmina  

nie może do tego zmusić. Wobec powyższego, na dzień dzisiejszy jest to nieruchomość gminy 

obciążona zobowiązaniem na rzecz osób trzecich. Gmina będzie miała nieruchomość na stanie 

dopóki nie zostanie złożony wniosek o jej nadanie na własność. 

 

Sołtys Sołectwa Olszewo – Kazimierz Kołodziński 

zapytał, w jaki sposób Pan Dawidowski wszedł w posiadanie nieruchomości. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

wyjaśniła, iż na podstawie ustawy o ubezpieczeniu społecznym rolników decyzją Urzędu 

Rejonowego w Olecku z dnia 4 stycznia 1995 roku przekazano nieodpłatnie na własność  

Pani J. Dawidowskiej działki oznaczone numerami geodezyjnymi 46/10 i 129/2 o łącznej  

powierzchni 0,50 ha, stanowiące własność Skarbu Państwa, którą wydzielono do dożywotniego 

użytkowania. Obecnie, jeden z synów przejął nieruchomość w zamian za umowę dożywocia. 

 

Sołtys Sołectwa Olszewo – Kazimierz Kołodziński 

zapytał, czy to możliwe, że Pan Dawidowski jednego roku kupił nieruchomość 46/8  

wraz z udziałem w drodze 46/9, a następnego roku sprzedaje? Czy nie ma takiego obostrzenia, 

że nie może w ciągu 5 lat sprzedać nieruchomości? 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że nie. Obostrzenia związane z obrotem nieruchomościami podatkiem 

dochodowym są realizowane w Urzędzie Skarbowym. We wniosku Pana radnego była zawarta 

informacja, że nieruchomość została sprzedana. Zrobiła wydruk z Księgi Wieczystej i na dzień 

dzisiejszy nie było obrotu przedmiotowej nieruchomości. Nadal jest ten sam właściciel,  

który kupił nieruchomość od gminy. Dodała, iż dojazd do nieruchomości 46/8 będzie wykonany 

dopiero w momencie kiedy zajdzie realna potrzeba. 
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Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zgodził się, tym bardziej, że rozpatrujemy sprawę według stanu na dzisiaj i ma to być droga 

gruntowa, a nie asfaltowa. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

wyjaśniła, że jest wiele publicznych dróg gminnych, które wymagają dużych nakładów. 

Jednocześnie zwróciła uwagę, iż w gminie Olecko są drogi wewnętrzne, które nie spełniają 

swojej funkcji, bądź stanowią dojazd tylko i wyłącznie do prywatnej nieruchomości, wówczas 

gmina stara się je likwidować. Dla przykładu wskazała procedurę sprzedaży nieruchomości  

w drodze bezprzetargowej na poprawienie warunków nieruchomości przyległej 

przeprowadzonej w 2013 r. Zlikwidowano dwie drogi wewnętrzne, które były wydzielone 

wyłącznie na potrzeby dojazdu do posesji Pana Lubereckiego. Gdyby gmina sprzedała użytek 

oznaczony dr (droga), rolnik płaciłby podatek od nieruchomości, a nie podatek rolny,  

czyli zadziałałaby na jego niekorzyść. Dlatego procedura wygląda w ten sposób, że najpierw 

dokonujemy likwidacji takiej drogi, zmieniamy klasyfikację na użytki rolne, dopiero  

po likwidacji wyceny dokonuje uprawniony do tego rzeczoznawca. Gmina nie ma uprawnień, 

by ustalać wartość nieruchomości. Przy gruntach rolnych nie ma podatku VAT, dlatego 

zazwyczaj wartość nieruchomości jest równa cenie sprzedaży. Nabywca ponosi koszty 

dokumentacji geodezyjnej oraz wyceny nieruchomości przygotowywanej do sprzedaży. Dalsze 

czynności to zarządzenie, podanie informacji do wiadomości publicznej, protokół z rokowań  

i akt notarialny. Jest wiele podobnych sytuacji, które należy sensownie rozwiązywać. 

Jednocześnie wskazała sprawę sprzedaży nieruchomości obecnemu na posiedzeniu Komisji 

Sołtysowi Olszewa, który wybudował budynek przy granicy posiadanej nieruchomości, przez  

co utrudnione było wykonywanie jakichkolwiek manewrów na posesji. Dołączono w drodze 

bezprzetargowej grunt o szerokości 4 metrów, żeby zapewnić normalny dostęp do budynku. 

 

Członek Komisji – Wiesław Zalewski 

to znaczy, że można nabyć grunt w drodze bezprzetargowej? 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że tak, jednak pod warunkiem, że nieruchomość nie może być zagospodarowana 

jako odrębna nieruchomość, a może poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości  

już posiadanej. Ponadto wyjaśniła, iż w przypadku procedury przetargowej po dwóch 

bezskutecznych przetargach Komisja Przetargowa może przeprowadzić rokowania. Procedura 

odbywa się podobnie, jak w przypadku przetargu z tą różnicą, że jest część jawna, gdzie otwiera 

się oferty złożone na piśmie, ocenia się czy spełnia kryteria, a w części niejawnej rokuje się 

warunki sprzedaży. Mieliśmy ciekawą sprawę sprzedaży nieruchomości wieloletniemu 

dzierżawcy nieruchomości na cele rolne. Gmina nie mogła jednak sprzedać nieruchomości  

w drodze bezprzetargowej. Niemniej jednak w ogłoszeniu o przetargu była zawarta informacja, 

że dzierżawca ma pierwszeństwo nabycia nieruchomości na mocy ustawy o kształtowaniu 

ustroju rolnego. Dzierżawca przystąpił do przetargu i kupił nieruchomość, także nie było 

potrzeby stosowania ustawy. Ponadto, prowadzona była sprzedaż nieruchomości 66/5 położonej 

w Olszewie, wycenionej w 2001 roku na kwotę 7 764 złote, której nabywcą w wyniku rokowań 

po dwóch bezskutecznych przetargach został Pan Kołodziński. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, ile było osób chętnych do nabycia nieruchomości 46/8 wraz z udziałem w drodze 

dojazdowej? 
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Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, iż do przetargu wpłynęły dwa wadia. Wadium wpłacił syn Pana Kołodzińskiego 

oraz Państwo Dawidowscy. Dodała, że w pierwszym zamyśle chcieliśmy zlikwidować drogę,  

a na sprzedaż nieruchomości 46/8 ogłosić przetarg ograniczony do właścicieli nieruchomości 

sąsiednich. Jednak w tamtym czasie właścicielem nieruchomości oznaczonej numerem 

geodezyjnym 46/10 była Pani Dawidowska, która niestety nie reagowała na nasze pisma. 

Myśleliśmy, że uda się rozwiązać problem dojazdu do nieruchomości 46/8 i 46/10. Niestety 

spadkobierców jest wielu, co stworzyło problem ze złożeniem wniosku o nadanie 

nieruchomości na własność. Dlatego też nie osiągnięto satysfakcjonującego stanowiska.  

W związku z tym, że należało zapewnić dojazd również do tych działek zdecydowano  

o przeznaczeniu nieruchomości do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego  

wraz z udziałem w drodze. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

zapytał czy dobrze rozumie, że przedmiotowy dojazd nie będzie robiony, dopóki właściciel  

nie dołoży połowy kosztów? 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że tak, ma taki obowiązek jako współwłaściciel. Zakres takich prac musi być 

uzgodniony z gminą. Na przykład gmina ma robotników publicznych, którzy w ramach prac 

mogliby część tego dojazdu uporządkować, wyciąć zakrzaczenia, byłaby to część wkładu 

własnego. Jeżeli natomiast dojdzie do tego, że nabywca uzyska jakąkolwiek decyzję i będzie 

chciał mieć lepszą drogę to będzie musiał również ponieść koszty. Gmina nie jest 

zainteresowana, sprzedała działkę rolną i jest zobowiązana do ewentualnego wykonania dojazdu 

do takiej działki. 

 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała jaka jest podstawa prawna do tego, że gmina i właściciel muszą współuczestniczyć  

w budowie drogi? 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, iż współwłaściciel drogi został ustalony w wyniku przeprowadzonego przetargu 

na podstawie przepisów o gospodarce nieruchomościami. Zgodnie z zarządzeniem Burmistrza 

przedmiotem sprzedaży była nieruchomość oznaczona numerem geodezyjnym 46/8 wraz  

z udziałem wynoszącym ½ części nieruchomości o numerze 46/9. Osoba, ewentualnie 

zainteresowana przystąpieniem do przetargu już ma wiedzę co będzie sprzedawane. Zarządzenie 

jest publikowane przez okres 6 tygodni, a następnie publikowane jest ogłoszenie. Dodała,  

że podczas przetargu, po omówieniu przedmiotu sprzedaży, stanu zagospodarowania 

nieruchomości, warunków w jaki sposób przetarg będzie przebiegał jest punkt, w którym 

potencjalny nabywca ma czas na zadawanie pytań, zgłaszanie uwag, zastrzeżeń. Ponadto  

w protokole z wyniku przeprowadzonego przetargu jest zawierana informacja czy uczestnicy 

przetargu zgłosili uwagi i/lub zastrzeżenia. 

 

Sołtys Sołectwa Olszewo – Kazimierz Kołodziński 

stwierdził, że najwyraźniej Pan Dawidowski wprowadził potencjalnego nabywcę w błąd. 
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Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

zdarza się tak, że osoby sprzedające nieruchomości w ogłoszeniach ulepszają istniejący stan 

faktyczny. 

 

Na tym omówienie tematu zakończono. 

 

Sołtys Sołectwa Olszewo – Kazimierz Kołodziński 

wnioskuje o remont drogi Olszewo – Gordejki. Jak popada deszcz nie można przejechać 

ciągnikiem. Ponadto zgłosił wniosek o uregulowanie stanu prawnego przedmiotowej drogi, 

która faktycznie nie przebiega w swoich granicach ewidencyjnych i wskazane jest,  

aby w części zmienić jej przebieg na gruncie.  

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego  

w Olecku – Barbara Jankowska 

uważa, iż pierwszy problem należy zgłosić do Wydziału Gospodarki Komunalnej  

i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Olecku. Druga sprawa jest sprawą nową,  

w celu jej przeanalizowania zaprosiła Pana Sołtysa do wspólnego obejrzenia przebiegu drogi  

na mapach. Stwierdziła, że być może będzie możliwość wymiany gruntów. Niemniej jednak 

najpierw należy dokonać oględzin na gruncie. Gmina prowadzi takie sprawy, likwiduje drogi 

zbędne, procedurę tę przeprowadza Wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  

w drodze zarządzenia Burmistrza. Następnie takie zarządzenie trafia do jej Wydziału, działki  

po zlikwidowanych drogach są przeznaczane na ekwiwalent zamienny bądź sprzedawane  

w drodze bezprzetargowej na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległych. Gmina ma wiele dróg nie spełniających swoich funkcji, których stała się 

właścicielem w drodze decyzji komunalizacyjnych i jeżeli jest taka możliwość chętnie 

doprowadza do ich likwidacji. Są to długie sprawy, ale krok po kroku możliwe  

do zrealizowania.  W ostatnim czasie była duża sprawa, która obecnie zbliża się ku końcowi,  

a mianowicie likwidacji wielu dróg wewnętrznych wśród prywatnych gruntów w kierunku 

Gordejek, Jasiek i Giż. W ramach przeprowadzonych transakcji pozyskaliśmy pasy gruntów  

po to, by wypełnić standardy pełnowymiarowych dróg gminnych.  

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał członków komisji czy mają jakieś uwagi bądź wnioski do omawianego tematu? 

 

Radni uznali, iż procedura sprzedaży przebiegła zgodnie z przepisami prawa, nie zgłaszali  

żadnych wniosków. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu  2 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Do punktu  3 – Wolne wnioski. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Kempisty 

zgłosił wniosek dotyczący konserwacji, naprawy, budowy linii energetycznych. Chodzi  

o procedurę pozaprzetargową. Wie, że jest trzech wykonawców. Czy Wydział Budownictwa 

bierze pod uwagę różnych wykonawców, czy te prace są w jakiś sposób dzielone? Czy nie jest 

tak, że tylko jedna firma dostaje zlecenia? 
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Członek Komisji – Anna Kaczor 

wnioskuje o informację kto jest właścicielem drogi przy dworcu, stanowiącej wjazd  

do Biedronki? Droga jest w bardzo złym stanie technicznym, należy ją wyremontować. 

 

Członek Komisji – Henryk Markowski 

wnioskuje o informację jakie koszty rocznie ponosi gmina z tytułu odszkodowań właścicielom 

lokali mieszkaniowych za niedostarczanie lokali socjalnych osobom uprawnionym zgodnie  

z orzeczeniem sądu. Ponadto, ile osób i jak długo (ile lat) czeka na lokale socjalne.  

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

proponował Panu Bojarowi, by przyszedł na dzisiejsze posiedzenie Komisji, jednak on uznał,  

iż jest to sprawa pozostająca bardziej w kompetencji Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa. Przy Alei Zwycięstwa obok Stowarzyszenia Otwarte Drzwi  

jest część działki, Pan Bojar zgłosi propozycję, by miasto tam zbudowało mieszkania socjalne. 

Trzeba rozpoznać do kogo należy ten teren. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Kempisty 

wnioskuje o informację czy podjęto działania w kierunku wcześniej zgłaszanego wniosku  

w sprawie placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym. 

 

Członek Komisji – Wiesław Zalewski 

zgłosił wniosek o remont drogi z Gąsek w stronę Zajd, w kierunku nowo budowanego budynku 

na prywatnej posesji. Droga została zniszczona przez firmę budowlaną. Jest to odcinek około 

150 metrów. 

 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

wnioskuje o remont dróg gminnych w Kukowie, w szczególności do posesji Pana Sawickiego, 

Pani Wasilewskiej, Pani Michałowskiej, Państwa Jachimowicz, Państwa Falejczyk oraz drogi, 

po której porusza się autobus szkolny. Ponadto wnioskuje, by sprawdzić jakość materiału,  

który jest używany do utwardzania żwirowych dróg wiejskich. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

             Protokołowała                    Przewodniczący Komisji 

 

        Karolina Kuskowska                       Jarosław Bagieński 


